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Protokół Nr 3 

 z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 

 które odbyło się w dniu 24 kwietnia 2012 roku w godzinach 10
10 

– 13
45

 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Marian Grzegorski przewodniczący komisji, 

powitał zebranych radnych oraz Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady oraz kierowniczki 

GOK i Biblioteki Gminnej. Przedstawiając porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu podziału gminy na okręgi wyborcze. 

2. Analiza działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 rok. 

3. Działalność kulturalna na terenie gminy – sposób finansowania ( GOK, Biblioteka, Koła 

Gospodyń Wiejskich – planowane imprezy). 

4. Omówienie zagadnień pod obrady sesji  i zaopiniowanie przedłożonych projektów uchwał. 

5. Zapoznanie się ze stanem dróg gminnych po okresie zimowym, stan bazy sportowej, stan 

świetlic i Remiz Strażackich – objazd dróg gminnych. 

zaproponował zamianę punktu 1 na punkt 3, radni zaaprobowali proponowaną zmianę. 

 

Ad.3. Informacje przedstawiła pani Halina Zasowska Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury. 

- radny Grzegorski podziękował za przedstawienie informacji, dodał, że przy wsparciu 

wójta liczy na efektywniejszą działalność GOK. 

Pani Maria Szufladowicz Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła informację o 

działalności biblioteki. 

- radny Grzegorski podziękował za przedstawienie informacji, dodał, że od dzieci wie, 

że były zadowolone ze spotkania zorganizowanego w bibliotece, życzył dalszych 

sukcesów zawodowych. 

- radny Świąder zapytał czy biblioteka jest czynna w niedzielę. 

- pani Szufladowicz oznajmiła, że nie, ale współpracuje z GOK i często opuszcza 

późnym wieczorem bibliotekę, często uczestnicvz6y w warsztatach organizowanych 

przez GOK. 

- Przewodniczący Rady Radny Worach zapytał czy panie są zadowolone z pracy i 

płacy. 

- pani Zasowska stwierdziła, że z pracy jest zadowolona z płacy trochę mniej. 

- pani Szufladowicz przyłączając sie do stwierdzenia pani Zasowskiej dodała, że 

rozumie sytuację w kraju i gminie. 

- Wójt dodał, że GOK organizuje wyjazd do Krakowa, zaproponował uczestnictwo. 

- pani Zasowska oznajmiła, że wyjazd przewidywany jest na 19 maja, jest to forma 

pielgrzymki, uczestnicy jada w strojach ludowych. 

-  

Ad. 2. Na posiedzenie przybyła pani Podlasek Kierownik GOPS, która przedstawiła 

informację z działalności ośrodka. Dodała, że od obecnego roku wprowadzono nowy 

obowiązek przedstawiania radzie oceny zasobów pomocy społecznej. Omówiła sporządzoną 

ocenę zasobów. 

- Wójt zapytał o formę przedstawienia oceny radnym. 

- pani Podlasek oznajmiła, że wszyscy sie dopiero uczą i nie ma określonej formy. 

- radny Kacprzak zaproponował, aby przedstawić sedno sprawy. 

- pani Podlasek omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej, dodając, że są to głównie 

tabele statystyczne. Ponadto omówiła projekt uchwały w sprawie dotacji jednostce 

samorządowej dotycząca wsparcia fundacji Ostoja, która przekazuje potrzebującym z 

gminy artykuły spożywcze. 

- Przewodniczący Rady zapytał om ilość korzystających z tej pomocy. 
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- pani Podlasek oznajmiła, że korzystało ponad 80 rodzin, przedstawiła stosowne 

rozliczenia. 

-  

Ad. 1. Radny Kacprzak zaproponował, aby biblioteka była czynna w sobotę i niedzielę dla 

uczniów mieszkających w internatach. 

- Wójt oznajmił, że co roku pracuje tam stażysta, omówił trudności i ograniczenia przy 

zatrudnianiu stażystów. 

- radny Kacprzak zaproponował zmianę godzin pracy biblioteki w celu umożliwienia 

pracy w soboty i niedziele. 

- na posiedzenie przybyła pani Sobczyk pracownik urzędu, która omówiły prace komisji 

związane z opracowaniem nowego podziału gminy na okręgi wyborcze. 

- podczas dyskusji radny Grzegorski stwierdził, że należy przeprowadzić konsultacje z 

mieszkańcami. 

- Wójt uzupełniając wypowiedź pani Sobczyk przedstawił miejscowości, które mogą 

stracić swojego przedstawiciela w Radzie. 

- radny Grzegorski oznajmił, że po jego propozycji odłączenia Pomykowa od 

Brudzewic i tak pozostaje 3 radnych. 

- Przewodniczący Rady oznajmił, że jest za tym, aby każda wieś miała podobnie jak 

było 

- Wójt oznajmił, że bez dzielenia jest wariant 1. 

- radny Grzegorski przewodniczący komisji oznajmił, że komisja została zapoznana z 

problemem, w stosownym czasie przedstawi wnioski, dodał, że należy zapytać 

mieszkańców Pomykowa i Dworu czy chcą być w innym okręgu. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że są to wstępne propozycje do dyskusji. Następnie omówiła 

projekt uchwały dotyczący służebności drogowej na działce gminnej, o co wnioskuje 

kilku mieszkańców Mysiakowca. 

- radny Kacprzak zwrócił uwagę, że działka jest nieutwardzona. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że bez utwardzenia tego gruntu starostwo nie przekwalifikuje 

na drogę. 

- radny Kacprzak zapoznał zebranych z problemami związanymi z przedmiotową 

działką, dodał, że kiedyś jak mieszkańcy nie mogli dojechać do pół Wójt nie utwardził 

drogi, ale jak zakopał się samochód wiozący materiał budowlany do działkowca to 

Wójt tamtą drogę utwardził. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że wraz z wnioskiem załączono zgody sąsiadów, ponadto 

omówiła kwestie związane z ustanowieniem służebności. 

- Wójt poruszył również wniosek mieszkańców Ponikły dotyczący umożliwienia 

dostępu do rzeki oraz wykupienia gruntu na plażę. 

- pani Sobczyk zapoznała zebranych z ustaleniami dotyczącymi problemu 

przedstawionego przez Wójta. 

- Wójt dodał, że działki są prywatne, bez wartości budowlanej a właściciele rządają 

wysokiej ceny. 

- rady Grzegorski podziękował pani Sobczyk za przybycie i omówienie problemu, 

zaproponował, aby część objazdową komisji przenieść na następne posiedzenie ze 

względu na dużo spraw przewidzianych na obecne posiedzenia. 

Radni zaakceptowali propozycję. 

 

Ad.4. Radny Grzegorski zapoznając zebranych z projektami uchwał zapytał czy są jakieś 

propozycje kandydatur na przewodniczącego komisji oświatowej. 

- radny Kacprzak dodatkowo poruszył kwestie związane z remontem dróg gminnych, 

dodał, że należałoby użyć równiarki. 
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- radny Ajdamiak dodał, że na drodze w Anielinie należy wykonać przepust, bez drogę 

rozmyją deszcze. 

- radny Kacprzak dodał, że na Łęgu równano drogę bez nawożenia i jest to dość trwałe. 

- radny Świąder poruszył kwestie drogi do Iłów przez las, dodał, że droga ta służy, jako 

objazd krajówki a stan jest zły. Zapytał czy do prac publicznych będą zatrudniane 

kobiety. 

- Wójt oznajmił, że obecnie pracuje 1 kobieta i 4 mężczyzn, planuje jeszcze 4. Zapoznał 

zebranych z nowymi zasadami zatrudniania publicznych. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie, 

dodała, że zmniejszyły się wpływy o ponad 30 tys. z tytułu podatku dochodowego, 

otrzymano 15 tys. zwrotu za zakup beczki oraz 30 tys. ze Studzianny oraz ponad 40 

tys. z remontu GOK. Wszystkie inwestycje zostały rozliczone finansowo. 

Do przedstawionego projektu radni uwag nie wnieśli. 

W dalszej kolejności pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowe dodając, że po zmianach w budżecie musi być podjęta 

również ta uchwała, jest ona konsekwencją zmian w budżecie.. 

- Wójt omówił bieżącą sytuację gminy, zapoznał zebranych z ustaleniami wynikłymi na 

spotkaniu Wójtów, Starosty z posłami. których przybyło aż 4. 

- radny Kacprzak zaproponował nawiązanie współpracy z Lasami w celu wspólnego 

remontowania drób. 

- radny Grzegorski oznajmił, że nie ma możliwości, lasy nie mogą partycypować w 

kosztach gminy. 

- radny Świąder oznajmił, że sprzęt wywozowy lasów zniszczył drogę na Iłach. 

- Wójt zapytał radnych czy powinien przedłużyć kadencję dla dyrektorów czy ogłosić 

konkurs. 

- radny Grzegorski oznajmił, że należy zrobić jeden konkurs dla wszystkich. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady, radny 

Grzegorski o godzinie 13
45

 zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospopdarczej i 

Rolnictwa. 

 

Protokołował         Przewodniczący 

 

Bolesław Kośka      Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa 

 

        Marian Grzegorski 


